
Protokół nr LXXXI/2024 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kętrzynie w dniu 1 lutego 2024 

 

Obrady rozpoczęto 1 lutego 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:38 tego samego 

dnia. 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Kętrzynie 21 radnych ,w posiedzeniu wzięło udział 20 

członków – lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecny: 

1.Jan Wojciech Mickiewicz 

Obecni: 

1. Krystian Aleksander Abramowicz 

2. Jerzy Baranowski 

3. Alicja Biała 

4. Zenon Buraczek 

5. Roman Chodara 

6. Wioletta Czech 

7. Czesław Ćwik 

8. Dariusz Marek Duczek 

9. Marzena Gajek 

10. Tomasz Komorowski 

11. Edward Mitros 

12. Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

13. Zbigniew Nowak 

14. Rafał Rypina 

15. Daniel Adam Sapiński 

16. Ryszard Teodor Szymański 

17. Helena Szymkiewicz 

18. Marian Henryk Toruński 

19. Zofia Waszkiewicz 

20. Władysław Zarecki 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXXXI sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy samorządzie gminnym. Przewodniczący 

Rafał Rypina przywitał Radnych, Burmistrza Miasta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, 

Dyrektorów Jednostek Organizacyjnych, Prezesów Spółek, Naczelników i pracowników 

Urzędu Miasta, Pana Norberta Brzostowskiego, posła na Sejm Rzeczypospolitej pana Macieja 

Wróbla, radnego sejmiku województwa warmińsko-mazurskiego pana Grzegorza Prokopa, 

media oraz mieszkańców miasta przybyłych na posiedzenie. Poinformował także, że obsługę 

prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Joanna Golińska. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Radni nie zgłosili zmian do porządku obrad wobec tego Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji poniższego porządku obrad: 

 



1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kętrzynie za 2023 rok. 

4. Zapoznanie się ze sprawozdaniami komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1 przyznania dotacji celowych  na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

5.2 wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie działki przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

5.3 określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

5.4 zakończenia realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka 

Ludzkiego (HPV) na lata 2023 – 2024. 

5.5 utworzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu. 

5.6 dopłat dla taryfy grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę                           

i zbiorowego odprowadzania ścieków w Mieście Kętrzyn. 

5.7 szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze 

w formie usług sąsiedzkich oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania. 

5.8  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Kętrzyn na lata 2024-2026. 

5.9 udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin "Barcja" w Kętrzynie na realizację inwestycji 

„Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap”. 

5.10 zmiany uchwały Nr LXXX/607/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 2023 r.         

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024 

– 2036. 

5.11 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024. 

6. Podjęcie stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r. 

7. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z działalności 

w IV kwartale 2023 roku.  

   8.   Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie  

         oraz prac między sesjami. 

9.  Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

 10.  Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

 11.  Interpelacje i zapytania radnych. 

 12.  Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

 13.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.  

 14.  Przyjęcie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej z dnia 21 grudnia 2023r.  

 15.  Zamknięcie LXXXI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 
3. Informacja o działalności Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kętrzynie za 2023 

rok.  

Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej Tomasz Komorowski, przestawił informację                  

o działalności Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kętrzynie za  2023 rok. stanowi zał. 

nr 2 do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: - Tomasz Komorowski 

4. Zapoznanie się ze sprawozdaniami komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie.  



Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Marzena Gajek – odczytała sprawozdanie z pracy komisji za 2023 rok stanowi zał. nr 3 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Kętrzynie Wioletta 

Czech– odczytała sprawozdanie z pracy komisji za 2023 rok stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej             

w Kętrzynie Helena Szymkiewicz– odczytała sprawozdanie z pracy komisji za 2023 rok 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: - Marzena Gajek- Wioletta Czech- Helena Szymkiewicz 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawach:  

5.1 Uchwała w sprawie przyznania dotacji celowych na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: Wyniki 

imienne:  

ZA (19) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Rafał Rypina, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, 

Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Nowak 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

 

Uchwała nr LXXXI/611/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przyznania dotacji 

celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, została podjęła, wraz z raportem z przeprowadzonego 

głosowania stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 

5.2 Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie działki przez 

Gminę Miejską Kętrzyn. 
Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  
ZA (20) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

 

Uchwała nr LXXXI/612/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przejęcie działki przez Gminę Miejską Kętrzyn, została podjęła, wraz                  

z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 



5.3 Uchwała w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji. 

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Następnie zwrócił się do radnych czy mają uwagi do przedmiotowej  uchwały 

i chciałby zgłosić zmiany.  

Radny Zbigniew Nowak wnioskuje o: wykreślenie w paragrafie 3 punkt 6 wyrazów: 

"wskazanego przez Komisję Rady Miejskiej w Kętrzynie" Następnie złożył wniosek                       

o przekazanie uchwały do prac Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Radny Dariusz Duczek poinformował, że program i regulamin jest bardzo zagmatwany. 

Przedstawił wiele uwag oraz wątpliwości co do zapisanych treści, nie jest gotowy by go 

poprzeć. 

W dyskusji wzięli udział: - Zbigniew Nowak, Dariusz Marek Duczek, Ryszard Henryk 

Niedziółka, Helena Szymkiewicz. 

Pełny zapis dyskusji - https://esesja.tv/transmisja/45644/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-

ketrzynie-w-dniu-1-lutego-2024.htm 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku o przekazanie uchwały do 

prac Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Wyniki głosowania wniosku 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (9) Roman Chodara, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Edward Mitros, Zbigniew Nowak, Ryszard Teodor Szymański, Władysław 

Zarecki 

PRZECIW (6) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Wioletta 

Czech, Rafał Rypina, Marian Henryk Toruński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Zenon Buraczek, Daniel Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz, Zofia 

Waszkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Wniosek o przekazanie uchwały do prac Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie 

został przyjęty wraz z raportem przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

5.4 Uchwała w sprawie zakończenia realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń 

Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) na lata 2023 – 2024.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 
Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Uchwała nr LXXXI/613/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie zakończenia 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego 



(HPV) na lata 2023 – 2024, została podjęła wraz z raportem z przeprowadzonego 

głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

5.5 Uchwała w sprawie utworzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Uchwała nr LXXXI/614/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie utworzenia 

Kętrzyńskiej Rady Seniorów i nadania jej statutu została podjęła, wraz z raportem                  

z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

5.6 Uchwała w sprawie dopłat dla taryfy grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Mieście Kętrzyn.  

Przewodniczący poinformował, iż opinie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie 

wszystkie trzy zaopiniowały ten projekt uchwały pozytywnie. 

Radny Zbigniew Nowak poinformował, iż problem stanowi obszar ogólnopolski. Związek 

Miast Polskich w kwietniu ubiegłego roku zajął stanowisko, w którym przytoczył szereg 

argumentów, by Związkowi odebrać uprawnienia regulatora Wód Polskich. Może nowa władza 

zajmie się tym, by samorządy same mogły regulować tą sprawę.    

Radna Wioletta Czech poinformowała, iż rozumie sytuację spółki chodź w ten sposób nie lubi 

„dolewać” do spółek jednak Wody Polskie nie podnoszą, nie regulują tych cen co stawia spółkę 

w nieciekawej sytuacji finansowej.  

Przewodnicząca Marzena Gajek poinformowała, iż 35% wniosków, które są zgłoszone dostają 

zgodę na to, żeby skrócić podpisane umowy. A jakie było uzasadnienie odmowy dla naszej tutaj 

spółki i ile pan złożył wniosków odwołania? 

Prezes spółki Wiesław Prusik poinformował, iż uzasadnienie odmowy wniosku było takie 

ogólnikowe, w którym wiodącym tematem był czynnik społeczny, żadne sprawy ekonomiczne, 

finansowe, czy proceduralne przy składaniu tego wniosku nie wchodziły w grę. Spółka złożyła 

dwa wnioski do Zarządu Regionalnego Gospodarki Wodnej w Białymstoku o skrócenie okresu 

obowiązywania obecnej taryfy i wprowadzenie nowych stawek. Obie decyzje dyrektora 

zarządu były negatywne dla nas. Dlatego spółka się odwołała do prezesa Wód Polskich również 

dwukrotnie. I prezes obie decyzje uchylił w całości i przekazał sprawę do ponownego 

rozpatrzenia organowi pierwszej instancji. 

Radny Dariusz Duczek…- nieszczęściem jest to, że taryfa czy umowa zatwierdzana, w tym 

zakresie była na 3 lata, w cyklu 3-letnim przy obecnej infrastrukturze i działalności na rynku 

jest to bardzo ryzykowna gra, powstrzymano cenę. Nie mamy możliwości w żaden sposób 

stopniowego kształtowania jej w oparciu o ponoszone koszty. 

Przewodnicząca Marzena Gajek poinformowała, że jest to jakby podwyżka dla mieszkańców, 

gdyż w zamian za to można, by było przeznaczyć pieniądze na inne inwestycje.   



Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka…- mówiliśmy o kosztach spółki, o porównaniu cen         

w powiecie. Taryfa przyjęta w marcu 2020 roku w dniu dzisiejszym jest po prostu nie do 

przyjęcia. Koszty energii rosną, inflacja i płaca minimalna itd.  

Przewodnicząca Helena Szymkiewicz stwierdziła, iż spółka jest własnością 100% Miasta 

Kętrzyn i dlatego tak naprawdę nie powinno być żadnej dyskusji, a jeżeli chodzi o wysokość 

opłat w przyszłości, niestety państwo i tak nie unikniecie podwyżek. Kto by nie był prezesem   

i w jaki sposób by nie działał, i tak te podwyżki są niezbędne wręcz do pokrycia kosztów do 

wytworzenia przesyłu, dostarczania wody, odbioru i oczyszczenia ścieków. 

Radny Czesław Ćwik… zwrócił się z pytaniem…- jak na stan finansowy funkcjonowania 

spółki wpływa Kętrzyńska Przystań, szczególnie że teraz jest okres zimowy i nie ma z tego 

wpływu. 

Prezes Spółki Wiesław Prusik w odpowiedzi poinformował, że…- przy obiekcie Kętrzyńskiej 

Przystań, ponoszone są pewne koszty w ciągu całego roku. Koszty energii elektrycznej, ale       

w samej dystrybucji. Koszty ochrony obiektu przez firmę ochroniarską i koszty ubezpieczania 

majątku. Ale w sumie spółka osiąga w ciągu roku zysk około 200 tysięcy złotych. 

Następnie Burmistrz Ryszard Niedziółka złożył wniosek  o wprowadzenie zmiany w paragrafie 

1 punkt 1 i 2 w sposób następujący: wyrażenie "do ceny netto 1 m3 wody;" otrzymuje brzmienie 

"do ceny 1 m3 wody;"  

W dyskusji wzięli udział: - Zbigniew Nowak, Wioletta Czech, Marzena Gajek- Dariusz Marek 

Duczek, Ryszard Henryk Niedziółka, Tomasz Komorowski, Helena Szymkiewicz, Czesław 

Ćwik. 

Pełny zapis dyskusji - https://esesja.tv/transmisja/45644/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-

ketrzynie-w-dniu-1-lutego-2024.htm 

Następnie Przewodniczący przystąpił do głosownia wniosku Burmistrza o wprowadzenie 

zmiany w paragrafie 1 punkt 1 i 2 w sposób następujący: wyrażenie "do ceny netto 1 m3 wody;" 

otrzymuje brzmienie "do ceny 1 m3 wody;".  

Wyniki głosowania wniosku 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Poprawka została przyjęta.  

Następnie Przewodniczący Rady Rafał Rypina przystąpił do głosowania uchwały w sprawie 

dopłat dla taryfy grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę                       

i zbiorowego odprowadzania ścieków w Mieście Kętrzyn wraz z poprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, 

Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Daniel Adam Sapiński, Helena Szymkiewicz  



NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Uchwała nr LXXXI/615/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie dopłat dla taryfy 

grupy odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków w Mieście Kętrzyn wraz z poprawką została podjęła, raport              

z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

5.7 Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie usług sąsiedzkich oraz specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również tryb ich pobierania. 

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Uchwała nr LXXXI/616/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi opiekuńcze w formie 
usług sąsiedzkich oraz specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania została 

podjęła, wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 12 do 

protokołu. 

5.8 Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście 

Kętrzyn na lata 2024-2026.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, 

Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, 

Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 



Uchwała nr LXXXI/617/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Mieście Kętrzyn na lata 2024-2026 została podjęła, 

wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

5.9 Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin "Barcja"                 

w Kętrzynie na realizację inwestycji „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - 

Gierłoż – Parcz – I etap”.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (19) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Rafał Rypina, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, 

Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Zbigniew Nowak 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Uchwała nr LXXXI/618/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Związkowi Gmin "Barcja" w Kętrzynie na realizację inwestycji „Budowa 

ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap” została podjęła, wraz         

z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

5.10 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXXX/607/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie 

z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2024 – 2036.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (10) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, 

Marzena Gajek, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor 

Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek 

Duczek, Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Helena 

Szymkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Uchwała nr LXXXI/619/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie  w sprawie zmiany uchwały   

Nr LXXX/607/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2024 – 

2036 została podjęła, wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 15 

do protokołu. 

 



5.11 Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 

projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (10) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, 

Zenon Buraczek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Daniel Adam Sapiński, 

Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek 

Duczek, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Helena 

Szymkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Uchwała nr LXXXI/620/2024 Rady Miejskiej w Kętrzynie  w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2024 została podjęła, wraz z raportem z przeprowadzonego 

głosowania stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

6. Podjęcie stanowiska w sprawie akceptacji planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kętrzynie na I półrocze 2024r.  

Przewodniczący poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt stanowiska. Poinformował również, że radni otrzymali do zapoznania poprawione 

plany pracy komisji, które zostały wypracowane na posiedzeniach komisji. 

1) Poprawka do załącznika nr 1 Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie akceptacji 

planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych dodanie punktu:  

7. Informacja o systemie zarządzania i bezpieczeństwa miejskimi placami zabaw dla dzieci.  

8. Analiza organizacji promocji miasta.  

W dyskusji wzięli udział: - Dariusz Marek Duczek- Helena Szymkiewicz- Jerzy Baranowski-  

Krystian Aleksander Abramowicz 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania poprawki do załącznika nr 1. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Alicja Biała, Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, 

Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Władysław 

Zarecki 

PRZECIW (2) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Zenon Buraczek, Dariusz Marek Duczek, Zofia Waszkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Poprawka została przyjęta. 

2) Poprawka do załącznika nr 2 Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie akceptacji 

planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r. Komisji 

Gospodarki Komunalnej dodanie punktu:  

4. Analiza oświetlenia w mieście Kętrzyn.  



W dyskusji wzięli udział: - Dariusz Marek Duczek- Wioletta Czech- Ryszard Henryk 

Niedziółka- Tomasz Komorowski - Krystian Aleksander Abramowicz -  Andrzej Eugeniusz 

Niedźwiecki- Czesław Ćwik  

Głosowano w sprawie: Poprawka do załącznika nr 2  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (16) Zenon Buraczek, Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, 

Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

PRZECIW (2) Jerzy Baranowski, Dariusz Marek Duczek  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krystian Aleksander Abramowicz 

BRAK GŁOSU (1) Alicja Biała 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Poprawka została przyjęta. 

3) Poprawka do załącznika nr 3 Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie akceptacji 

planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r  komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów dodanie punktów:  

1. Zapoznanie się ze stanem realizacji inwestycji realizowanych przez Gminę Miejską Kętrzyn.  

2. Analiza wykonania budżetu miasta za I kwartał 2024 roku.  

3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2023 rok oraz wyrażenie opinii              

w sprawie udzielenia absolutorium.  

4. Analiza Raportu o stanie Miasta za rok 2023.  

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji.  

6. Opiniowanie projektów uchwał i stanowisk na sesje Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

Głosowano w sprawie:  Poprawka do załącznika nr 3  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, 

Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Krystian Aleksander Abramowicz, Dariusz Marek Duczek, Zofia 

Waszkiewicz 

BRAK GŁOSU (1) Alicja Biała 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Przewodniczący przystąpił do głosowania stanowiska w sprawie akceptacji planów 

pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r. wraz z poprawkami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (17) Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, 

Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Krystian Aleksander Abramowicz, Dariusz Marek Duczek 

BRAK GŁOSU (1) Alicja Biała 



NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Stanowisko Rady Miejskiej w Kętrzynie w sprawie akceptacji planów pracy Komisji 

stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na I półrocze 2024r. wraz z poprawkami zostało 

przyjęte wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 17 do 

protokołu. 

7. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie                   

z działalności w IV kwartale 2023 roku stanowi zał. nr 18 do protokołu. 

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie                   

z działalności w IV kwartale 2023 roku. Uwag nie wniesiono.  

W dyskusji wzięli udział: - Zbigniew Nowak 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej                  

w Kętrzynie oraz prac między sesjami - stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: - Ryszard Henryk Niedziółka 

9. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania.  

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej                 

w Kętrzynie oraz prac między sesjami. Uwag i zapytań nie wniesiono. 

10. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta.  

W związku z brakiem zapytań do złożonego sprawozdania Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu obrad.  

11. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Marzena Gajek – w imieniu mieszkańców zwróciła się z pytaniem w sprawie sposobu 

pomocy Gminy Miejskiej Kętrzyn, mieszkańcom miejscowości Jurki. Gdzie na działce                   

o numerze 382 w obrębie miasta Kętrzyn, droga dojazdowa do powyższej miejscowości jest   

w bardzo złym stanie. Wysypana była destruktem, który znacząco się wypłukał, od czterech lat 

mieszkańcy piszą pisma w tej sprawie, jednak dostają odpowiedź, że nie ma funduszy gdyż, 

jest to inwestycja wielomilionowa. Czy miasto ma zamiar uzupełnić ubytki, które są obecnie 

na drodze oraz czy planowana jest w przyszłości przebudowa tej drogi? 

Radny Andrzej Niedźwiecki – w imieniu mieszkańców ulicy Bałtyckiej złożył zapytanie 

dotyczące aktualnego stanu rozmów i ustaleń w sprawie budowy drogi wewnętrznej przy 

budynkach należących niegdyś do stada ogierów w Kętrzynie, rozmów prowadzonych przez   

w Gminę Miejską z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia Rolnictwa. Jednocześnie prosi                         

o przedstawienie podejmowanych w ostatnim roku inicjatyw w tej sprawie oraz najbliższych 

zamierzeń dotyczących tego przedsięwzięcia, na którego realizację od dwóch kadencji oczekują 

mieszkańcy. 

Radny Zbigniew Nowak – złożył zapytanie w sprawie podpisania porozumienia w dniu 27 

listopada 2019 r. Burmistrza Miasta Kętrzyn z Burmistrzem Sanoka o współpracy obu miast. 

Gdzie celem tego porozumienia była współpraca gospodarza, a w szczególności wzajemne 

wspieranie działań ujętych w projekcie programu „Rozwój Lokalny” w ramach Mechanizmu 

Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego i Norweskiego Mechanizmu 

Finansowego 2014-2021. Prosi zatem o przedstawienie efektów ekonomicznych                                    

i gospodarczych tej współprac, a także ocenę, jak współpraca z miastem Sanok wpłynęła na 

rozwój Kętrzyna w aspekcie powstania nowych miejsc pracy oraz nowych wpływów do 

budżetu miasta.  

W dyskusji wzięli udział: - Marzena Gajek- Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki- Zbigniew 

Nowak 

12. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź.  



Przewodniczący odczytał odpowiedź na interpelację radnego Tomasza Komorowskiego 

dotyczącą uciążliwości związanych z nadmierną ilości gołębi i wron w naszym mieście. 

13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radny Czesław Ćwik – zgłosił wniosek w sprawie udzielenia pomocy mieszkańcom przy 

przeprowadzeniu procedury związanej z wydaniem pozwolenia konserwatora zabytków              

o docieplenie budynku przy ul. Reja 2 oraz Kajki 19. 

Radny Daniel Sapiński – zgłosił wniosek w sprawie wyjaśnienia przedstawiciela spółki 

„Komec” odnośnie kwot, które otrzymują mieszkańcy za rozliczenie za ciepło.  

Radny Zbigniew Nowak – poruszył sprawę Rad Nadzorczych i Wspólnika w spółkach 

komunalnych. Poinformował, że jeżeli chodzi o ilość posiedzeń podejmowanych uchwał, to 

tutaj rzeczywiście Rady Nadzorczej i Wspólnika w stosunku do tych pierwszych lat nastąpiła 

poprawa, wszystko jest na bieżąco i nie ma żadnych zastrzeżeń. Ma uwagę do Wspólnika, który 

podejmuje uchwałę, żeby MWiK darowiznę przekazał na klub sportowy „Granica” gdzie 

spółka ma trudności finansowe. Nie jest przeciw w sponsorowaniu klubów, tylko że akurat ta 

spółka jest w trudnej sytuacji finansowej i jakby się ten kryzys finansowy decyzją tej uchwały  

pogłębia. Zaskoczony jest, że KCK również dostało z dwóch spółek dofinansowanie po 25 

tysięcy. Nie ma nic przeciwko wzmacnianiu finansowemu klubu, bo to tylko jeden klub i  że 

sport to nie tylko granica. Z radnego wiedzy wynika, że dobrze stoimy na przykład w takim 

boksie, siatkówka, gdzie kętrzynianki grają zupełnie w innych miastach. A przecież mamy 

specjalne stanowisko do spraw siatkówki w MOSiR do spraw piłki ręcznej.  

Następnie radny poinformował, że zajmuję się przedszkolami niepublicznymi, jako 

mieszkaniec z Kętrzyna i jako samorządowiec, a nie jako radny. W związku z tym zwrócił się 

do Ministra Sprawiedliwości, prokuratora generalnego o podjęcie działań, w rozpoznawaniu 

przez sądy, wskazanej przez Sąd Najwyższy jednolitej linii orzecznictwa, której źródłem 

odpowiedzialności odszkodowawczej polskich samorządów byłby art.417 Kodeksu 

Cywilnego, a nie art.471 k. c. Poinformował radę, że jak dostanie odpowiedz to radnych 

poinformuję. 

Następnie Radny zwrócił się do Pana Burmistrza z informacją, że od 1 lutego do 30 września, 

samorządy mogą składać wnioski o dofinansowanie budowy energooszczędnych mieszkań. 

Zapytał o kwestie budowy mieszkania przez SIM i o rozstrzygnięcie przetargu. Poinformował, 

iż Ministerstwo Rozwoju i Technologii, umożliwia ubieganie się o 510 milionów w skali kraju 

na ten cel. Mieszkania na wynajem z udziałem gminy albo związku SIM również o to się może 

ubiegać.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka w odpowiedzi poinformował, iż …- jeśli chodzi                  

o darowizny,  to nieprawda, że tylko granica była sponsorem. Można to łatwo sprawdzić, że 

„Komunalnik” sponsorował również bokserów i niektóre turnieje, piłkę, piłki halowe czy inne. 

Jeśli chodzi o przedszkola, to rzeczywiście jest tak, że przegapiliśmy w pewnym sensie trzy 

wyroki z XX roku, w których Sąd Okręgowy w Olsztynie oddał roszczenia. I to były chyba 

jedyne wyroki w Polsce tego typu. Potem poszło to do Sądu Apelacyjnego w Białymstoku i to 

właśnie Sąd Apelacyjny wyznaczył ścieżkę 471. Jednak każda sprawa jest traktowana 

oddzielnie, a póki co Sąd Apelacyjny w Białymstoku zdecydowanie stoi na stanowisku artykułu 

471 plus również przytacza ten wyrok Sądu Najwyższego z lipca 2022,  który mówił o tym, że 

szkody tej w zasadzie nie trzeba udowodnić. Poinformował również, iż firma Eko Dom chce 

wystartować w przetargu, który ma nadzieję, że szybko się skończy i inwestycja na ul. 

Jaśminowej pójdzie do przodu. 

Radna Marzena Gajek – zgłosiła wnioski w sprawie: 

1.Przekazania 25 tysięcy zł na KCK, jakie spółki przekazały pieniądze i w jakim celu, czy to 

jest fundusz socjalny, czy ma to być impreza dla pracowników? 

2.Udzielenia informacji lokowania na lokatach naszych pieniędzy przez SIM. Czy są one 

dopisane do naszego kapitału, czy one są w spółce?  



Radny Zbigniew Nowak - zwrócił się o udzielenie informacji dotyczącej budowy ul. 

Ogrodowej oraz budowy Parku Ekologicznego.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka, poinformował radnego Zbigniewa Nowaka, iż  poprosi  

o zapytanie, na piśmie. Poinformował również, że kilka razy zastępca Karol Lizurej tłumaczył, 

że firmy, które realizują ul. Ogrodową czy Ogród Ekologiczny ze znacznych powodów 

wydłużyły czas realizacji ukończenia inwestycji.  

Radni zapoznała się z pismami, które wpłynęły do rady: 

- Pismem Burmistrza w sprawie sposobu opracowania sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2023 rok              

w szkołach i w placówkach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Miejską Kętrzyn.  

- Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie pozytywnej opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Miasta Kętrzyn na postawie przyjętej przez jednostkę samorządu 

terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2036 oraz o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu budżetu Miasta Kętrzyn.  

Mieszkaniec Kętrzyna S.K – zwrócił się z wnioskiem o przesłanie kopii faktur wystawionych 

przez Spółkę KEC„KOMEC” dla Spółdzielni Mieszkaniowej Pionier w Kętrzynie w 2022 r 

oraz w 2023.                                                                                                           

W dyskusji wzięli udział:  Czesław Ćwik - Zbigniew Nowak - Ryszard Henryk Niedziółka - 

Daniel Adam Sapiński- Marzena Gajek  

Pełny zapis dyskusji - https://esesja.tv/transmisja/45644/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-

ketrzynie-w-dniu-1-lutego-2024.htm 

14. Przyjęcie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej z dnia 21 grudnia 2023r. Głosowano 

w sprawie: Przyjęcie protokołu z LXXX sesji Rady Miejskiej z dnia 21 grudnia 2023r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (18) Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Zenon 

Buraczek, Roman Chodara, Wioletta Czech, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał 

Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian 

Henryk Toruński, Zofia Waszkiewicz, Władysław Zarecki 

BRAK GŁOSU (2) Alicja Biała, Czesław Ćwik 

NIEOBECNI (1) Jan Wojciech Mickiewicz 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

15. Zamknięcie LXXXI sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafała Rypina zamknął 

LXXXI sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

 
Pełny przebieg obrad LXXXI Sesji RM został w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu 
Miastahttps://esesja.tv/transmisja/45644/lxxxi-sesja-rady-miejskiej-w-ketrzynie-w-dniu-1-lutego-2024.htm 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 Rafał Rypina  

 
Przygotował(a): Joanna Golińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 



 

 

 

 

 


